

# 國立政治大學

## 博碩士論文全文上網授權書

National ChengChi University

Letter of Authorization for Theses and Dissertations Full Text Upload

(提供授權人裝訂於紙本論文書名頁之次頁用)

(Bind with paper copy thesis/dissertation following the title page)

本授權書所授權之論文為授權人在國立政治大學教育研究所系所 教育心理與輔導 組 96 學年度第二 學期取得 博士學位之論文。

This form attests that the Department of Education at National ChengChi University has received a doctoral degree thesis/dissertation by the undersigned in the second semester of 96 academic year.

**論文題目 (Title):** 教育體制、學習環境與學生成果之研究 ( A Study on Education System, Learning Environment and Students' Academic Outcomes )

**指導教授 (Supervisor):** 王鍾和, 吳齊殷

立書人同意非專屬、無償授權國立政治大學，將上列論文全文資料以數位化等各種方式重製後收錄於資料庫，透過單機、網際網路、無線網路或其他公開傳輸方式提供用戶進行線上檢索、瀏覽、下載、傳輸及列印。國立政治大學並得以再授權第三人進行上述之行爲。

The undersigned grants non-exclusive and gratis authorization to National ChengChi University, to re-produce the above thesis/dissertation full text material via digitalization or any other way, and to store it in the database for users to access online search, browse, download, transmit and print via single-machine, the Internet, wireless Internet or other public methods. National ChengChi University is entitled to reauthorize a third party to perform the above actions.

論文全文上載網路公開之時間 (Time of Thesis/Dissertation Full Text Uploading for Internet Access):

網際網路 (The Internet) ■ 中華民國 98 年 7 月 27 日公開

● 立書人擔保本著作為立書人所創作之著作，有權依本授權書內容進行各項授權，且未侵害任何第三人之智慧財產權。

The undersigned guarantees that this work is the original work of the undersigned, and is therefore eligible to grant various authorizations according to this letter of authorization, and does not infringe any intellectual property right of any third party.

立書人：張明宜

簽名 (Signature): 張明宜

中華民國 97 年 7 月 27 日

Date of signature: 27 / 07 / 2008 (dd/mm/yyyy)